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Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Ingen.   

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ingen.   

 
  



 
Merknader 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie ba om at det ble satt opp en ekstra orientering om status for arbeidet 
med nedlegging av Sunndal asylsøkermottak.  Utvalget ga sin tilslutning til dette. 

I tillegg ba ordføreren om å få legge fram til behandling et forslag til uttalelse om endring av 
den kommunale beskatningsrett.  Utvalget ga også sin tilslutning til dette. 

 

I. Orienteringssaker: 
1. Ordfører Ståle Refstie og rådmann Randi Dyrnes orienterte om status for arbeidet 

opp imot sentrale myndigheter for å endre nedleggingsvedtaket for Sunndal 
asylsøkermottak.  Personalsjef Ildri Solbakk orienterte om prosessen for 
nedbemanning i innvandrertjenesten og drøftingene med tillitsvalgte og ansatte i 
organisasjonen som er berørt av oppsigelser.  Bente Mosbakk, sjef for 
innvandrertjenesten, orienterte om at kommunen har mottatt brev fra 
Integrerings- og mangfoldsdirektoratet (IMDI) om anmodning om å bosette 14 
flyktninger i 2018, som er positivt for Sunndal sin del.  I tillegg orienterte hun om 
reduksjonen i de ulike avdelingene i tjenesten som nedbemanningen vil resultere i.    

 

2. Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte om status for regnskapet 2017, som viser 
et overforbruk på rundt 5 millioner kroner. 

 
3. Rådmann Randi Dyrnes orienterte om forslag til årsplan og budsjett 2018 og 

økonomiplan 2019-2021.  Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte om 
budsjettforutsetningene. 

 
II. Tilleggssak: 

Ordfører Ståle Refstie la fram forslag til uttalelse til endringer av den kommunale 
beskatningsretten.  Forslaget ble også sendt ut på e-post til medlemmene i utvalget 
to dager før møtet.  Forslaget ble enstemmig vedtatt og økonomi- og planutvalget 
vedtok følgende uttalelse: 

 

«Nei til endringer av den kommunal beskatningsretten! 

Regjeringens forslag i årets statsbudsjett om at kommunene ikke lengre skal skrive 
ut skatt på verk og bruk vil innebære at de lokale skatteinntektene fra tradisjonelle 
industribedrifter blir vesentlig redusert. For landets kommuner vil dette tapet 
utgjøre minst 1,2 milliarder kroner årlig etter fullført omlegging. Bare Sunndal 
kommune vil årlig tape 25 millioner. Dette vil gå direkte ut over kommunale 
arbeidsplasser og det kommunale tjenestetilbudet i naturressurskommunene og i 
kommunene som er vertskap for industrivirksomhet. Tjenester og tilrettelegging 
som også kommer industrien og ansatte i industrien til gode. Økonomi- og 
planutvalget (Formannskapet) i Sunndal ser derfor på forslaget som en misforstått 
industripolitikk som vil gi uklare og utilsiktede virkninger. De økonomiske virkninger 



er ikke utredet i tråd med statens utredningsinstruks og de krav denne setter til 
statsforvaltningen ved lovforslag. 

 

Regjeringens forslag om endring i eiendomsskatt på verk og bruk i vil også innebære 
at kommunene ikke lenger får anledning å skrive ut eiendomsskatt på kraftlinjer eller 
andre nettanlegg. Dette gir ytterligere reduserte kommunale inntekter uten at 
Sunndal kommune har hatt anledning å beregne den konkrete virkningen. Slike 
virkninger fremgår heller ikke av Statsbudsjettet. Statens utredningsinstruks krever 
at slike virkninger er utredet og redegjort for. 

 

Overgangsbestemmelsene som foreslås ved avvikling av den kommunale 
eiendomsskatten på verk og bruk vil innebære at alle kommuner må gjennomføre 
full omtaksering i 2018 og 2019. Vi mener dette ikke er praktisk gjennomførbart, og 
registrerer at departementet anslår de samlede kostnadene for kommunene til 85 
millioner kroner. 

 

Videre registrerer vi at kraftanleggene foreslås skjermet ved disse omleggingene av 
eiendomsskatten. Vi påpeker likevel at vel 170 vertskommuner får reduserte 
inntekter fra eiendomsskatt på kraftverk ved at kapitaliseringsrenten beholdes på 
4,5 %, selv om det er sterke faglige argumenter for at en mer riktig rente er på ca 3 
%. Med 4,5 % i kapitaliseringsrente reduseres eiendomsskattegrunnlaget, og 
skattebortfall for kommuner med kraftanlegg vil utgjøre 380 millioner kroner i 2018. 
For Sunndal kommune utgjør skattebortfallet 18 millioner. 

 

Regjeringens forslag om økt statlig grunnrenteskatt fra 34,3 til 35,7 % sammenholdt 
med redusert selskapsskatt fra 24 % til 23 % er muligens provenynøytralt sett fra et 
statlig synspunkt. Økt grunnrenteskatt reduserte imidlertid de kommunale 
skatteinntektene fordi grunnrenteskatten til staten trekkes fra i grunnlaget for den 
kommunale eiendomsskatten. Forslaget innebærer derfor en økt statsskatt på 
bekostning av den kommunale eiendomsskatten. 

 

Vi vil også påpeke at forslaget om endringer i reglene om produksjonsrelaterte nett 
vil slå negativt ut for kommunene. Dette fordi kraftselskapene vil få anledning å 
trekke fra utgiftene på disse linjene i skattegrunnlaget for det enkelte kraftanlegg. Vi 
ser dette som en omkamp etter Høyesteretts dom i «Gildeskål-saken», og vil hevde 
at de foreslåtte endringene er skjønnsmessige og vil gi opphav til nye rettstvister. 

 

Til sist vil vi påpeke at Regjeringen – i strid med Stortingets anmodningsvedtak – 
foreslår at kommunene ikke skal ha innsyn og klagerett for eiendomsskatt og 
naturressursskatt. Dette er udemokratisk, og undergraver den kommunale 
beskatningsretten. 

 



Møre og Romsdal er et kraftfylke og et industrifylke. Rammevilkårene for fortsatt 
vekst, for gode offentlige tjenestetilbud, og for framtidsrettede arbeidsplasser 
basert på foredling av lokale naturressurser, blir vesentlig dårligere med 
Regjeringens forslag. Vi aksepterer ikke at vår lokale beskatningsrett, som direkte 
gjenspeiler den verdiskapingen våre naturressurser og vårt lokale næringsliv yter til 
storsamfunnet, blir sterkt beskåret til fordel for økt statsskatt. Kommunene skal ha 
lokal beskatningsrett, og en andel av del lokale verdiskapingen skal komme 
vertskommunene til gode. Det er en viktig del av den norske samfunnskontrakten. 

 

Økonomi- og planutvalget i Sunndal ber om at eiendomsskatten på verk og bruk 
videreføres som i dag. Ved eventuell endring av ordningen, krever vi at det nedsettes 
et lovutvalg med mandat om mer detaljerte verdsettelsesregler, slik industri- og 
kraftkommunene har etterlyst. Den lokale beskatningsretten må inntil et slikt 
lovarbeid er gjennomført ikke innskrenkes. 

 

Oversendes 

Mørebenken på Stortinget 

Medlemmene av Stortingets Finanskomité 

Partifraksjonene i Stortinget» 

 

Habilitetsvurderinger: 

- I sak 117/17: Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter 
som styreleder i Sunndal Næringsselskap AS.  Ståle Refstie ble erklært habil i 
behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

- I sak 121/17: Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han satt i 
styret som vedtok å avvikle Stiftelsen iNasjonalparker.  Ståle Refstie ble erklært inhabil 
i behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 
  



 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 
Anne Guri Aase Plansjef – deltok under hele møtet 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 114/17 
Karin Balstad 
Braset 

Økonomikonsulent – deltok under orienteringssakene 
om status for regnskap 2017 og forslag til årsplan og 
budsjett 2018 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under orienteringssakene og 
behandlingen av sak 114/17 

Ildri Solbakk Personalsjef – deltok under orienteringssaken om 
nedlegging av asylsøkermottaket 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 
orienteringssakene 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under orienteringssakene og 
behandlingen av sak 114/17 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under orienteringssakene og 
behandlingen av sak 114/17 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under orienteringssaken om 
forslag til årsplan og budsjett 2018 og behandlingen av 
sak 114/17 

Sigbjørn Utne Eiendomstjenesten – deltok under behandlingen av sak 
114/17 

Leif Arne Mo Byggesaksbehandler – deltok under behandlingen av 
sak 118/17 – 120/17 

Ester Aalbu 
Eriksen 

Næringsrådgiver – deltok under behandlingen av sak 
122/17 

 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit H. Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
           Trygve Stavik       Ståle Refstie      Stig Rune Andreassen 

             ordfører 

 



Saksliste 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

PS 114/17 Økonomisk ramme for prosjekt Stortuva barnehage  2016/16227 

PS 115/17 Detaljregulering for Mogrenda - 1. gangs behandling  2017/764 

PS 116/17 Sjøområdeplan Nordmøre - 2. gangs offentlig ettersyn  2012/1680 

PS 117/17 Søknad om tilskudd til Newtonsenter Sunndal  2017/2058 

PS 118/17 Gnr. 91, bnr. 29, Horrvikvegen 213 - tilbygg bolig - 
dispensasjon 

 2017/1603 

PS 119/17 Gnr. 64, bnr. 1 Husby, Einskogen - Dispensasjon fra pbl. 
§1-8 

 2017/1581 

PS 120/17 Gnr. 48, bnr. 161, Sandegata 29 - Dispensasjon fra 
utnyttelsesgrad i reguleringsplan 

 2017/1767 

PS 121/17 Stiftelsen iNasjonalparker - Krav om avviklingstilskudd 
fra Overføringsavtalens sikringsordning 

 2009/561 

PS 122/17 Sunndalsporten eiendom AS - søknad om tilskudd til 
leie og drift 

 2016/15441 

PS 123/17 Søknad om samarbeid og økonomisk støtte til 
organisasjonen "Jeg velger meg et giftfritt Nesset" 

 2017/1903 

PS 124/17 Gnr. 103, bnr. 4, Dalsbøen - dispensasjon for fradeling 
av festetomt 

 2017/1973 

  

Referatsaker 

  

RS 26/17 Svar fra kommunal- og moderniseringsministeren  2017/1949 

RS 27/17 Ikke steng ned Sunndal asylmottak - kopi av brev til 
Utlendingsdirektoratet og Integrerings- og 
mangfoldsdirektoratet 

 2017/1949 

 
  



 

PS 114/17 Økonomisk ramme for prosjekt Stortuva barnehage 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre godkjenner det fremlagte prosjektet for bygging av ny Stortuva 
barnehage. Prosjektet godkjennes innenfor en kostnadsramme på 45 mill kr. 2,5 mill kr av dette 
er økning av bevilget ramme på 0,5 mill kr til samme prosjekt i 2017. 

Riving av bygg samt deler av oppgradering av Morgrenda barnehage, totalt 3 mill kr finansieres 
over driftsbudsjettet med 2,4 mill kr fra disposisjonsfond og 0,6 mill kr i momskompensasjon. 
Resten av prosjektet, 42 mill kr finansieres med låneopptak på 33,6 mill kr og 8,4 mill kr i 
momskompensasjon. Dette innarbeides i finansieringsplanen til Sunndal kommune. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Bjørn Røkkum, leder for byggekomiteen, orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Jørgen Singsdal, SP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Økonomi- og planutvalget ber administrasjonen om ei utgreiing om å omregulere heile eller 
deler av skulebygget om til næringsverksemd med formål å skape auka aktivitet i bygda.» 

 

VOTERING: 

Forslaget ble satt opp imot innstillingen.  Innstillingen ble vedtatt med 9 mot 2 stemmer avgitt 
for forslaget. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre godkjenner det fremlagte prosjektet for bygging av ny Stortuva 
barnehage. Prosjektet godkjennes innenfor en kostnadsramme på 45 mill kr. 2,5 mill kr av dette 
er økning av bevilget ramme på 0,5 mill kr til samme prosjekt i 2017. 

Riving av bygg samt deler av oppgradering av Morgrenda barnehage, totalt 3 mill kr finansieres 
over driftsbudsjettet med 2,4 mill kr fra disposisjonsfond og 0,6 mill kr i momskompensasjon. 
Resten av prosjektet, 42 mill kr finansieres med låneopptak på 33,6 mill kr og 8,4 mill kr i 
momskompensasjon. Dette innarbeides i finansieringsplanen til Sunndal kommune. 
 

 

 

PS 115/17 Detaljregulering for Mogrenda - 1. gangs behandling 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget legger forslag til detaljregulering for Mogrenda med 
tilhørende bestemmelser ut til høring og offentlig ettersyn etter plan- og bygningslovens 
bestemmelser.  



2. Det tas sikte på at reguleringsplan med bestemmelser for Mogrenda – endring, vedtatt 
07.03.1995, planident 19950320, oppheves ved at den blir erstattet av den nye planen.  
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Etter innspill fra barnehagetjenesten har rådmannen endret sin innstilling for å imøtekomme 
ønsket om å bevare grøntområdet ved den planlagte Stortuva barnehage til friområde.  Det ble 
delt ut nytt plankart og ny innstilling i møtet. 

 

Rådmannens nye innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget legger forslag til detaljregulering for Mogrenda, plankart 
datert 07.11.2017, med tilhørende bestemmelser ut til høring og offentlig ettersyn etter 
plan- og bygningslovens bestemmelser.  

2. Bestemmelser og planbeskrivelse endres i henhold til plankart datert 07.11.2017. 

3. Det tas sikte på at reguleringsplan med bestemmelser for Mogrenda – endring, vedtatt 
07.03.1995, planident 19950320, oppheves ved at den blir erstattet av den nye planen.  

 

 

 

PS 116/17 Sjøområdeplan Nordmøre - 2. gangs offentlig ettersyn 
Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl) § 9-3, jf. § 11-4 at 
forslag til interkommunal plan for sjøområdene på Nordmøre sendes på 2. gangs høring og 
legges ut til offentlig ettersyn i minst 6 uker.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl) § 9-3, jf. § 11-4 at 
forslag til interkommunal plan for sjøområdene på Nordmøre sendes på 2. gangs høring og 
legges ut til offentlig ettersyn i minst 6 uker.  
 
 

 



PS 117/17 Søknad om tilskudd til Newtonsenter Sunndal 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre innvilger et tilskudd på kr. 1 500 000 til etablering av Newton-rom i 
Sunndal. Tilskuddet forutsetter at den øvrige finansieringen slik det er skissert i søknaden blir 
oppfylt. Tilskuddet dekkes over følgende fond: 

 

Fond Navn Beløp 

256080201 Læremidler i grunnskolen Kr. 649 000 

256080141 Periodisering flyktningemidler Kr. 851 000 

  = kr. 1 500 000 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han sitter som styreleder 
i Sunndal Næringsselskap AS.  Ståle Refstie fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmål.  
Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

Rådmann Randi Dyrnes redegjorde for sine vurderinger og anser Ståle Refstie som habil.  
Økonomi- og planutvalget erklærte Ståle Refstie habil i behandlingen av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre innvilger et tilskudd på kr. 1 500 000 til etablering av Newton-rom i 
Sunndal. Tilskuddet forutsetter at den øvrige finansieringen slik det er skissert i søknaden blir 
oppfylt. Tilskuddet dekkes over følgende fond: 

 

Fond Navn Beløp 

256080201 Læremidler i grunnskolen Kr. 649 000 

256080141 Periodisering flyktningemidler Kr. 851 000 

  = kr. 1 500 000 
 
 

 

PS 118/17 Gnr. 91, bnr. 29, Horrvikvegen 213 - tilbygg bolig - 
dispensasjon 
Rådmannens innstilling 



Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir økonomi- og planutvalget ikke dispensasjon fra kommuneplan for 
Sunndal samt pbl. § 1-8 på eiendommen gnr. 91, bnr. 29 i Sunndal kommune. 

Begrunnelse: 

 Tiltaket er innenfor område med større årlig sannsynlighet for skred enn 1/100 

 Fylkesmannen i Møre og Romsdal har uttalt seg negativt om dispensasjonssøknaden. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir økonomi- og planutvalget ikke dispensasjon fra kommuneplan for 
Sunndal samt pbl. § 1-8 på eiendommen gnr. 91, bnr. 29 i Sunndal kommune. 

Begrunnelse: 

 Tiltaket er innenfor område med større årlig sannsynlighet for skred enn 1/100 

 Fylkesmannen i Møre og Romsdal har uttalt seg negativt om dispensasjonssøknaden. 
 

 

 

PS 119/17 Gnr. 64, bnr. 1 Husby, Einskogen - Dispensasjon fra pbl. 
§1-8 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl) § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
fra pbl. § 1-8, forbud mot tiltak mv. langs sjø og vassdrag, på eiendommen gnr. 64, bnr. 1 i 
Sunndal kommune. Dispensasjonen gis for fradeling av areal. 

Hensynene bak forbudet mot tiltak nærmere sjø enn 100 meter, jf. pbl. § 1-8 anses ikke å bli 
vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelen ved 
at søkers eier grunnen under naustet sitt å være klart større enn ulempene.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl) § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
fra pbl. § 1-8, forbud mot tiltak mv. langs sjø og vassdrag, på eiendommen gnr. 64, bnr. 1 i 
Sunndal kommune. Dispensasjonen gis for fradeling av areal. 
Hensynene bak forbudet mot tiltak nærmere sjø enn 100 meter, jf. pbl. § 1-8 anses ikke å bli 
vesentlig tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelen ved 
at søkers eier grunnen under naustet sitt å være klart større enn ulempene.  



 

 

 

PS 120/17 Gnr. 48, bnr. 161, Sandegata 29 - Dispensasjon fra 
utnyttelsesgrad i reguleringsplan 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon fra reguleringsplan for 
Sande. Dispensasjon gis for tilbygg av bolig. 

Begrunnelse:  

 Hensynene bestemmelsen skal ivareta blir ikke vesentlig tilsidesatt 

 Det er presedens for å gi dispensasjon fra utnyttelsesgrad på Sande 

 Fordelene med å gi dispensasjon er større enn ulempene. 
 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon fra reguleringsplan for 
Sande. Dispensasjon gis for tilbygg av bolig. 
Begrunnelse:  

 Hensynene bestemmelsen skal ivareta blir ikke vesentlig tilsidesatt 

 Det er presedens for å gi dispensasjon fra utnyttelsesgrad på Sande 

 Fordelene med å gi dispensasjon er større enn ulempene. 
 

 

 

PS 121/17 Stiftelsen iNasjonalparker - Krav om avviklingstilskudd fra 
Overføringsavtalens sikringsordning 
Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune aksepterer den foreslåtte ordningen i brev datert 19.09.2017, og vil bidra 
med kr. 25 000 kroner, under forutsetning av at de øvrige partene bidrar som foreslått. Beløpet 
belastes næringsfondet.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han har sittet i styret 
som har behandlet avviklingsvedtaket.  Refstie fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.  Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 



Økonomi- og planutvalget erklærte Ståle Refstie som inhabil i behandlingen av saken, jf. 
Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommune aksepterer den foreslåtte ordningen i brev datert 19.09.2017, og vil bidra 
med kr. 25 000 kroner, under forutsetning av at de øvrige partene bidrar som foreslått. Beløpet 
belastes næringsfondet.  

 

 

PS 122/17 Sunndalsporten eiendom AS - søknad om tilskudd til leie 
og drift 
Rådmannens innstilling 

Økonomi og planutvalget kan ikke imøtekomme søknaden fra Sunndalsporten eiendom AS om 
tilskudd til dekning av tapte leieinntekter og utgifter til drift.  

Avslaget er begrunnet med at selskapets økonomiske situasjon tilsier at det er forsvarlig å dekke 
inn tapte leieinntekter og udekte driftsutgifter innenfor eget selskap. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi og planutvalget kan ikke imøtekomme søknaden fra Sunndalsporten eiendom AS om 
tilskudd til dekning av tapte leieinntekter og utgifter til drift.  
Avslaget er begrunnet med at selskapets økonomiske situasjon tilsier at det er forsvarlig å dekke 
inn tapte leieinntekter og udekte driftsutgifter innenfor eget selskap. 
 

 

 

PS 123/17 Søknad om samarbeid og økonomisk støtte til 
organisasjonen "Jeg velger meg et giftfritt Nesset" 
Rådmannens innstilling 

Saken legges fram uten innstilling. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag: 



«Økonomi- og planutvalget innvilger et tilskudd på kr. 5 000,- i støtte til organisasjonen «Jeg 
velger meg et giftfritt Nesset».  Beløpet belastes budsjettpost 14701.1000.1000 – 
tilskudd til lag og foreninger, og finansieres over post 14902.1000.1000 – utgifter etter ØP-
utvalgets bestemmelser.» 
 

Forslaget ble vedtatt med 7 mot 4 stemmer. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget innvilger et tilskudd på kr. 5 000,- i støtte til organisasjonen «Jeg 
velger meg et giftfritt Nesset».  Beløpet belastes budsjettpost 14701.1000.1000 – 
tilskudd til lag og foreninger, og finansieres over post 14902.1000.1000 – utgifter etter ØP-
utvalgets bestemmelser. 
 

 

 

PS 124/17 Gnr. 103, bnr. 4, Dalsbøen - dispensasjon for fradeling av 
festetomt 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl.) § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
for fradeling av festetomt på gnr. 103, bnr. 4, Dalsbøen i Virumdalen.  

Hensynet bak landbruk-, natur- og friluftsområde i kommuneplanen anses ikke å bli vesentlig 
tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelene ved 
fradelingen av festetomt å være klart større enn ulempene.   

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 07.11.2017  

Plansjef Anne Guri Aase orienterte innledningsvis. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven (pbl.) § 19-2 gir økonomi- og planutvalget dispensasjon 
for fradeling av festetomt på gnr. 103, bnr. 4, Dalsbøen i Virumdalen.  

Hensynet bak landbruk-, natur- og friluftsområde i kommuneplanen anses ikke å bli vesentlig 
tilsidesatt ved at dispensasjon blir innvilget i denne saken. Videre anses fordelene ved 
fradelingen av festetomt å være klart større enn ulempene.   
 

 


